
                     ΑΔΑ: Ψ1Ρ1ΩΗ3-ΦΦΛ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                    Αριθμ. Πρωτ:  9527/11-4-2017   

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 

Από το πρακτικό της  7ης/2017 Τακτικής  συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 72 

 
ΘΕΜΑ: Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος της επιτροπής κατοίκων στην περιοχή 

Γρηγορούσας.   

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 10
η
 του μήνα Απριλίου του έτους 2017 ημέρα της 

εβδομάδας Μ. Δευτέρα   και ώρα 20:30 συνήλθε σε τακτική  συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν 

της με αριθ. πρωτ 9150/06-04-2017, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου που επιδόθηκε σε 

κάθε μέλος στις 06-04-2017 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και 

δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα  (30) ήτοι: 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ  Απών 12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

 

4. Κ. Σταθάς  Απών 13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης 

Απών 

 

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Μεταβολές:  

Α) Πριν τη συζήτηση του 1
ου

  θέµατος ο Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ηµερησίας διάταξης συζήτηση των   

εξής θεμάτων ως κατεπείγοντα:1. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος επιτροπής κατοίκων στην 

περιοχή Γρηγορούσας.  2. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος Εργαζομένων στο Κέντρο Φιλοξενίας 

Προσφύγων Σκαραμαγκά. 3. Έγκριση όρων και σύναψης Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ του Ελληνικού 

Δημοσίου – Υπουργείου Πολιτισμού & Αθλητισμού – Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού και του Δήμου 

Χαϊδαρίου, για την υλοποίηση της πράξης «Αντικατάσταση συνθετικού χλοοτάπητα και εργασίες συντήρησης 

στο Δημοτικό Γήπεδο  ΤΑΚΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ του Δήμου Χαϊδαρίου». 4. Έγκριση διενέργειας 

δημοπρασίας και έγκριση μελέτης του έργου: «Αντικατάσταση συνθετικού χλοοτάπητα και εργασίες συντήρησης 

στο Δημοτικό Γήπεδο  ΤΑΚΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ του Δήμου Χαϊδαρίου». 5. Λήψη απόφασης για παραμονή 

μισθωτών κενωθέντων περιπτέρων πέραν της λήξης της μίσθωσης και μέχρις ότου ολοκληρωθεί η διαδικασία 

παραχώρησης αυτών σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 76 του Ν. 4257/2014» 

Το Δημοτικό Συμβούλιο- ομόφωνα-εγκρίνει την ένταξη των θεμάτων , τα  οποία  και θα αποτελέσουν  το 1ο, 

2ο,  10ο , 11ο  & 12ο θέμα της ημερησίας διάταξης (Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ.7). 

Β) Μετά από πρόταση του Προέδρου αποσύρονται-ομόφωνα – το 1
ο
 , 2

ο
 , 3

ο
  & 7

ο
  θέμα της ημερησίας 

διάταξης. 

 



Προσελεύσεις- Αποχωρήσεις :  

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ι. Κέντρης αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 2
ου

  (πλέον) 

θέματος της ημερησίας διάταξης. 

Η  Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Τοκατλίδη προσήλθε στην συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 3
ου

   (πλέον) θέματος 

της ημερήσιας διάταξης, η οποία αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 9
ου

  (πλέον) θέματος και 

προσήλθε στη συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 10
ου

  θέματος της  ημερήσιας διάταξης. 

Η  Δημοτική Σύμβουλος Α. Σκαμπά, αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 3
ου

  (πλέον) θέματος 

της ημερησίας διάταξης. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Δ. Τσατσαμπάς αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 3
ου

  (πλέον) 

θέματος της ημερησίας διάταξης. 

 

 

 

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 1
ο
  (πλέον ) θέμα ημερησίας διάταξης, έθεσε 

υπόψη των μελών το αίτημα της Επιτροπής κατοίκων στην περιοχή Γρηγορούσας και απηύθυνε  το λόγο σε 

Εκπρόσωπο, ο οποίος ανέπτυξε και προφορικά το κείμενο του αιτήματος, το οποίο έχει ως εξής:  

 

 

 

Θέμα: Κεραίες κινητής τηλεφωνίας στην περιοχή Γρηγορούσας στην οδό   

          Φαβιέρου 30,Χαϊδάρι. 

          Με έκπληξη διαπιστώσαμε τυχαία, ότι έχει χορηγηθεί άδεια κατασκευής κεραίας κινητής τηλεφωνίας 

(3) τριών ιστών από την Επιτροπή Τηλεπικοινωνιών & Ταχυδρομείων σε οίκημα επί της οδού Φαβιέρου αρ. 

30, Χαϊδάρι, σε πυκνοκατοικημένη περιοχή κοντά σε σχολεία και παρακαλούμε, όπως ενεργήσετε με κάθε 

πρόσφορο μέσο που θεωρείτε ικανό να αποτρέψει την κατασκευή τους από την εταιρεία «VODAFONE». 

         Ζητάμε να μπει θέμα εκτός ημερησίας διατάξεως λόγω του επείγοντος στο σημερινό Δημοτικό 

Συμβούλιο. 

         Επισυνάπτουμε: 

 Κατάσταση πολιτών με υπογραφές. 

 Την υπ. αριθ. αποφ. 23764/Φ 610/31-03-2017, αρ. εγγρ. Κεραίας   11212 της Εθνικής  Επιτροπής 

Τηλεπικοινωνιών & Ταχυδρομείων. 

 Το άρθρο 30 του ν. 4070/2012 (ΦΕΚ 82/Α΄/10-04-2012). 

 Νόμιμες διαδικασίες απομάκρυνσης κεραίας κινητής τηλεφωνίας. 

 

                                                        Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΚΑΤΟΙΚΩΝ  

 

 

 

Ακολούθως ο Πρόεδρος απηύθυνε τον λόγο στους παριστάμενους Δημοτικούς Συμβούλους, για να 

τοποθετηθούν επί του  ανωτέρω αιτήματος.  

Οι παρατηρήσεις, θέσεις και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων καθώς και του κ. Δημάρχου κατά την 

διάρκεια της συνεδρίασης, καταγράφονται αναλυτικά  στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

 

 

Μετά το πέρας της αναφερόμενης διαδικασίας, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη του Σώματος να αποφασίσουν 

σχετικά. Το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

Κατέληξε ομόφωνα   στο παρακάτω ψήφισμα:  

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο εκφράζει την απόλυτη στήριξη του στον αγώνα της επιτροπής κατοίκων 

και των μαζικών φορέων της περιοχής για την μη τοποθέτηση  κεραίας σε οίκημα επί της οδού Φαβιέρου αρ. 

30, σε πυκνοκατοικημένη περιοχή και σε πολύ μικρή κοντινή απόσταση από σχολικές μονάδες (σχολεία, 

Νηπιαγωγεία), παιδικές χαρές, χώρους άθλησης και κατοικίες. 

Η ανησυχία και αγανάκτηση των κατοίκων είναι δικαιολογημένη, καθώς αφορά την υγεία των 

παιδιών τους, αλλά και των ίδιων, λόγω της ύπαρξης και λειτουργίας κεραιών κινητής τηλεφωνίας, 



κυριολεκτικά δίπλα τους. Οι κάτοικοι της περιοχής σχεδιάζουν πολύμορφες κινητοποιήσεις, ενώ το αίτημά 

τους για την μη εγκατάσταση  έχει συγκεντρώσει εκατοντάδες  υπογραφές στήριξης, σε ελάχιστο χρονικό 

διάστημα. 

Η τοποθέτηση κεραιών σε πυκνοκατοικημένες περιοχές, χωρίς ενδιαφέρον για τις επιπτώσεις στην 

υγεία των κατοίκων, επιβεβαιώνει ότι μοναδικό κριτήριο των εταιρειών για την εγκατάστασή των κεραιών 

είναι η επέκταση των δικτύων τους με μόνο στόχο τα περισσότερα κέρδη. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο οι Κάτοικοι και Σύλλογοι της περιοχής, αξιοποιώντας όλες τις μορφές 

αντίδρασης, δικαστικές αγωνιστικές κινητοποιήσεις κ.α.  δεν θα επιτρέψουν την εγκατάσταση της 

αναφερόμενης κεραίας. 

     Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                 (Υπογραφή)     (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι 11-04-2017 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


